
                                           P r o t o k ó ł   Nr  9 / 2011 
    

      z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej  w dniu 29  kwietnia  2011 r. 

     - pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   –  Przewodniczącej  Rady. 

                         

           Sesję rozpoczęto o godz. 9 
00       -      

 zakończono  o godz. 9 
25            

 
 
                                                            

        

           Sesja odbywała się  w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 

           Na stan   15 radnych   -   udział  w sesji  wzięło 15 radnych. 

                            

                                          Ponadto w sesji udział wzięli : 

                                        ------------------------------------- 

  

         Z-ca  Burmistrza, Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie, dyrektorzy i  kierownicy        

    jednostek organizacyjnych,  dyr. przedszkoli miejskich, pracownicy UM,    

   przedstawiciele  prasy  oraz  zainteresowani   mieszkańcy  miasta. 
 

                                                                                         /   listy  obecności  w  załączeniu  /                  

 

         Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca   stwierdziła, że jest  wymagane    

    quorum  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał.    

 

       Przed  przystąpieniem do  głosowania  porządku  obrad dzisiejszej  sesji  

  - Przewodnicząca    Rady  zaproponowała  dokonanie zmiany  – tj. wprowadzić  punkt 

    dodatkowy  dot. podjęcia    Uchwały w  sprawie  przystąpienia Gminy Miasto Sławno      

    do  Konwentu  Gmin  i Powiatów  Rzeczypospolitej  Polskiej  współpracujących           

    z  samorządami  Republiki  Ukrainy.        

    Projekt  tej  Uchwały był  szczegółowo omawiany na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  

    w dniu  27.04.2011r.  i   został   zaopiniowany  pozytywnie.   

       

    Powyższy  wniosek   -  poddany  pod  głosowanie  został   przyjęty   jednogłośnie.     

      

    Innych  propozycji  nie  zgłoszono.                                                           

 

                                                             Porządek obrad: 

   

     1. Przyjęcie porządku obrad. 

     2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje  radnych. 

     4. Wolna Trybuna. 

     5. Informacja  o  programie  obchodów   Dni  Sławna.           



                                                                      -   2   -   

 

    6. Podjęcie  uchwał  w sprawie :  

      a/  ustalenia  wysokości  opłaty za  wpis do rejestru  żłobków i  klubów  dziecięcych,    

      b/  zmieniająca   Uchwałę  Nr IV/ 19/ 2006  Rady Miejskiej w  Sławnie  z dnia    

          29 grudnia 2006 r.   

          /  dot. zmian  w  Statucie  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  w  Sławnie  /     

     c/  zmieniająca  Uchwałę Nr XXXIV/ 252/ 2005  Rady  Miejskiej  w Sławnie         

          z dnia  30 marca 2005 r. w sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  

          na  terenie miasta  Sławna,   

     d/  ustalenia  trybu  udzielania i rozliczania dotacji  dla niepublicznych :  szkół,  

          przedszkoli, zespołów  wychowania  przedszkolnego i punktów  przedszkolnych,     

     e/  oddania  w  nieodpłatne  użytkowanie  nieruchomości  położonej  w Sławnie       

           przy  Alei Wojska  Polskiego 8,   

     f/  zmiany budżetu  miasta  na 2011 r,       

     g/  zmiany  Wieloletniej   Prognozy  Finansowej  Miasta  Sławno  na  lata 2011 – 2019.    
     h/   przystąpienia Gminy Miasto  Sławno   do  Konwentu  Gmin  i  Powiatów   
           Rzeczypospolitej  Polskiej  współpracujących  z  samorządami  Republiki  Ukrainy.        

   7. Informacja o działalności  Komisji  Rady Miejskiej w Sławnie  od  początku  kadencji 

       do 31 marca 2011 r.        

   8.  Informacja  o  realizacji Uchwał  Rady Miejskiej  w Sławnie  za I   kw. 2011  r. 

   9. Informacja  o pracy  Burmistrza  Miasta   za I   kw. 2011 r.  

 10.Odpowiedzi na  interpelacje radnych. 

 11.Wnioski i zapytania radnych.  

                 

 Ad.1 

 -------   

                    Rada  jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad  z wcześniej   

           przegłosowaną  zmianą.   

            

Ad. 2                                      

-------        

                    Do  zapisu  protokołu z  poprzedniej sesji  uwag  nie zgłoszono. 

           Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 
   

                                   

Ad.3 

-------                            

                                                                      Interpelacje   radnych      

        

   1. Radny  Marek  Duder    -  zgłosił  interpelację  dot. zakazu  sprzedaży  napojów   

       energetyzujących  na terenie  szkół, placówek  kulturalno  -  oświatowych  oraz    

       Ośrodków  zajmujących  się  rozpowszechnianiem sportu i rekreacji na terenie miasta.   



       

                                                                   -   3    -   

 

  Ad.4         

  ------ 

                                                           Wolna   Trybuna    

      

         W  ramach  „Wolnej  Trybuny ”   głosu  nie  zabrano.   

 

      
  Ad. 5      

  -------             

           Informacja  o programie  obchodów  Dni Sławna  została   przedłożona  radnym   

   w  formie  pisemnej.        

   Na wspólnym  posiedzeniu  Komisji  w  dniu  wczorajszym  była obecna p. Margareta   

   Sadowska,  która  udzielała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane pytania  radnych   

   w  tym  temacie.     

   Dodatkowych  zapytań  nie  zgłoszono.       

                                                                                               /  informacja  w  załączeniu /   
 

  Ad. 6  

  ------- 

           

          Przedłożone  projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane  na  

    wspólnym posiedzeniu  komisji stałych Rady,  na których uczestniczył  zastępca  

    Burmistrza,  p. Skarbnik oraz  pracownicy Urzędu  i zostały  one   zaopiniowane   

    pozytywnie.       
    

 Ad. 6 a   

 ---------          
        

             Rada   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr  IX/  37 / 2011  w  sprawie  ustalenia    

   wysokości  opłaty  za  wpis do  rejestru   żłobków  i  klubów  dziecięcych.          

                                                                                                                                                                            
                                                                                               /  uchwała  w  załączeniu  /   

  Ad. 6 b 

   --------- 

            Jednogłośnie     podjęto   Uchwałę  Nr  IX  / 38  / 2011  zmieniającą  Uchwałę  

   Nr IV/19/2006  Rady Miejskiej w  Sławnie  z dnia  29 grudnia  2006.     

   / dot. zmian  w  Statucie  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Sławnie  /     

   

                                                                                                       /  uchwała  w załączeniu  /   

                                                                                                                                                                                                



 

                                                                                              -   4   -   
 

     Ad. 6 c  

     --------- 

          Jednogłośnie    podjęto  Uchwałę  Nr  IX /39  / 2011  zmieniającą  Uchwałę  

    Nr XXXIV/ 252/2005 Rady  Miejskiej  w  Sławnie  z dnia 30  marca  2005 r.           

      w sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  na  terenie  miasta Sławna.     

  

                                                                                                                                        /  uchwała   w  załączeniu   /   
 

    Ad. 6 d  

   ---------          

          Rada   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę Nr  IX / 40  / 2011  w  sprawie  trybu     

   udzielania  i rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych :  szkół, przedszkoli, zespołów   

   wychowania  przedszkolnego  i  punktów  przedszkolnych.            

                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                     / uchwała  w  załączeniu  /   

   

     Ad. 6 e   

     --------- 

            Rada  12 głosami „ za ”  2 „ przeciwnymi ” i 1 „ wstrzymującym ”  podjęła  

     Uchwałę  Nr  IX /41  / 2011  w sprawie oddania  w  nieodpłatne  użytkowanie  

     nieruchomości  położonej  w  Sławnie  przy  Alei  Wojska  Polskiego 8.      

   

                                                                                                                                            /  uchwała   w  załączeniu   /   

    Ad. 6 f 

    ---------              

          Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  IX / 42 /2011  w  sprawie  zmiany  

   budżetu   miasta  na  2011 r.                                                                                           

                                                                                                     / uchwała w  załączeniu  /                                                             

      Ad. 6 g 

     --------- 

               Rada  jednogłośnie    podjęła Uchwałę  Nr IX /  43/  2011  w  sprawie  zmiany   

   Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta   Sławno  na  lata 2011  -  2019.      
  

                                                                                                                                             /  uchwała   w załączeniu   /                                                                                          
  

  Ad. 6 h 

    ---------              

           Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  IX / 44 /2011  w  sprawie  przystąpienia    

  Gminy Miasto Sławno  do Konwentu Gmin  Gmin  i Powiatów    Rzeczypospolitej  

  Polskiej  współpracujących  z samorządami   Republiki Ukrainy.                                                                              
 



                                                                                                   /  uchwała   w załączeniu   / 

                                                                    -    5    - 

 

     Ad. 7 

     ------ 

         Sporządzone  pisemne  informacje  o działalności  Komisji  RM   od  początku   

   kadencji do dnia  31 marca 2011 r.   będą  stanowić załącznik do niniejszego  protokołu.    
     

                                                                                                  /  informacje  w  załączeniu  /   
     

    Ad.8  

  ------ 

              Do  sporządzonej  informacji   o realizacji  Uchwał  Rady  Miejskiej w  Sławnie  

   za I  kw. 2011 r.  uwag  nie  wniesiono, jednogłośnie  przyjęto  w wersji  przedłożonej.      

 

                                                                                                    /  informacja  w  załączeniu  /   

 Ad. 9 

 -------  
                         

            Otrzymaną   informację dot.  pracy  Burmistrza  Miasta  Sławno  za I  kw. 2011 r.                     

    przyjęto  jednogłośnie.   
 

                                                                                                    /  informacja  w  załączeniu  /   
 

  Ad. 10    

  --------  

            W   odpowiedzi  na  interpelację  radnego  M. Dudera   z-ca  Burmistrza   

  p. M. Grabowski  poinformował, że  na dzień  dzisiejszy nie wie, czy  można prawnie 

 dokonać tego  zakazu dystrybucji. Temat  ten zostanie rozeznany i jeśli  Rada będzie  

 chciała wprowadzić  takie  prawo  –  to  tak  uczyni.             
                         
  Ad. 11 

  ------- 

                                                                      Wnioski  i  zapytania  radnych.   
         

   Radny  Włodzimierz  Śledź  -  w  imieniu  własnym oraz  biednych mieszkańców Sławna 

 /  również   naszych  wyborców /   zwrócił się  z  zapytaniem   -  dlaczego Ci  biedni   

   mieszkańcy  nie otrzymali  żywności  z Banku   Żywności  UE.  

  W/w  poinformował, że  żywność tę dostali ludzie biedni  ze  wszystkich  gmin naszego 

  Powiatu. Zapoznał  z treścią   artykułu   z  „ Obserwatora  Lokalnego ”  -  pod  tytułem                  

  „ Ponad  19 ton ” - w  którym  jest zapis, że tylko w  Świetlicy  w  Warszkowie  przez  

  3 dni  wydawano  żywność  w ramach  Programu  -  dostarczanie  żywności  dla    

  najbiedniejszej  ludności  Unii Europejskiej.  Przez  ten czas  rozdano  ponad 19 ton  

  produktów / 14 asortymentów  -   14 rodzajów  /   



 

                                                                      -   6   -   

 

  Radny poinformował, że  zna dużo takich  ludzi, dla  których żywność otrzymana z Banku     

  Żywności   jest podstawą pokarmu  i jest ogromnym zasileniem, jeśli chodzi o żywienie        

  codzienne w swoim  gronie.    

 Na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji RM – w miesiącu  marcu br. - p. kier. MOPS  

 udzieliła  informacji, że   w tym roku  żywność  z  UE   nie była wydawana – ale   do Świąt    

 najbiedniejsi  mieszkańcy miasta  na pewno   ją otrzymają.      

 Przykro jest -  że  mieszkańcy  Sławna mogli ją  dostać, ponieważ była ona do dyspozycji  

 - ale  jej  nie otrzymali.  W/w   zapytał   -  dlaczego.                   
    

 

 

                      W związku  z  wyczerpaniem  porządku sesji  Przewodnicząca   zamknęła   

       obrady.   
 

 

 

  Protokołowała :  

  T. Ożóg   
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
         
      
                                  

 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                
                              

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

       

                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        



         

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

               

 

 

         

 

 

         

 

     

   

       

 

 

 
                                                                                           


